
Topolánek přijel do Pardubic kritizovat vládu 

Pardubice V sále veletržní společnosti Ideon v Pardubicích se včera sešlo Ekonomické fórum 
Pardubického kraje. Zástupci měst, obcí a velkých firem rokovali o jejich připravenosti 
regionu na vstup do Evropské unie. 
Místopředseda senátu a předseda opoziční ODS Mirek Topolánek zde podle očekávání 
kritizoval vládní politiku a její dopady na českou ekonomiku. Zazněly tu i výtky některých 
starostů na zmatky kolem pravidel čerpání dotací ze strukturálních fondů Evropské unie. 
"Připravenost českých měst a obcí na čerpání peněz z evropských strukturálních fondů 
nepovažuji za nejlepší. Pravidla měla být jasná už na začátku tohoto roku, abychom mohli 
okamžitě žádat o dotace," řekl starosta Poličky Miroslav Popelka, jeden z účastníků fóra, 
který se obává, že Česká republika nebude mít dost času utratit všechny penéze, které jí 
Evropská unie dala k dispozici. 
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